
Grønlandsudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 8. august 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

GRU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Hvad kan regeringen oplyse om status for og fremdriften af søkortopmålingen
af de grønlandske farvande og herunder, om udflytning af dele af Geodatasty-
relsen til Aalborg har fået nogen indvirkning på den i 2009 indgåede aftale
med Grønlands Selvstyre om, at søkort over den sydvestlige del af Grønland
skal være oprettet, digitaliseret og nyudgivet inden udgangen af 2018 - og for
de tilsagn som ministeren gav under forespørgselsdebatten (F32) i Folke-
tingsåret 2015-16?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL), Aleqa Hammond
(UFG), Aaja Chemnitz Larsen (IA), Karin Gaardsted (S), Roger Matthisen
(ALT) og Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne

Aleqa Hammond
formand
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